
Sarapiston ja Kuokkalan asukasyhdistys ry                          

VUOSIKOKOUSPÖYTÄKIRJA 

Aika: tiistai 23.4.2024 klo 17:30 – 19:45 

Paikka: Kuokkalan koulu 

Läsnä 11 henkilöä: Eero Ruotsila, Valtteri Partanen, Ilkka Vuolle, Juha Savolainen, Reijo Ruhala, 

Sami Vigren, Matti Alanen, Aila Ruhala, Antero Korhonen, Timo Oksjoki ja Juuso Pekkala (Liite 1) 

Ennen kokouksen virallista osuutta Kuokkalan koulun rehtori Sami Vigren kertoo koulun 

ajankohtaisista asioista, kuten liikuntasalin remontista. Liikuntasalin ja vanhanpuolen remontti 

alkaa vaiheittain ensi kesänä. Ensi kesänä (2024) remontoidaan liikuntasali ja pukuhuoneet. 

Seuraavana kesänä (2025) vanhan puolen alakerta. Sitä seuraavana kesänä (2026) 

vanhanpuolen yläkerta. Koulu siirtyy samalla maalämpöön. 

Koulussa on tällä hetkellä 145 lasta. Kaikki oppilaat tulevat pieneltä alueelta, kilometrin säteellä. 

4. luokasta eteenpäin luokat ovat täynnä. Alemmilla luokilla vähän tilaa jopa uusille oppilaille. 

Rehtorin jälkeen vuoroon pääsi palotarkastaja Markku Suominen kertomaan kodin 

paloturvallisuudesta. Palotarkastukset keskittyvät nykyään vanhempaan väestöön. Ihmiset 

asuvat vanhemmaksi kotona, jolloin riskit kasvavat. Kotona pyritään nykyään myös hoitamaan 

entistä huonokuntoisempia ihmisiä. 5 vuoden välein lähetään itsearviointilomake. Enää ei 

kierretä ovelta ovelle tekemässä palotarkastuksia. 

Suurin osa paloista syttyy ihmisen toiminnan johdosta. Huolimattomuudesta, toheloinnista tai 

tahallisuudesta johtuen. Toiseksi yleisin tulipalon syy on koneet ja laitteet. 

Palon eteneminen: Palovaroitin hälyttää noin 1min kuluttua syttymisestä. Aikaa ei ole paljon 

ehtiä ulos palavasta talosta. 2-3min kuluttua syttymisestä asunnossa on jo hengenvaarallista 

olla. Asunnosta pitää päästä nopeasti ulos. 

Liesi ja ruuanlaitto yleisin tulipalon aiheuttaja. 

Lieden päällä ei koskaan saa säilyttää mitään syttyvää materiaalia! 

Alkusammutuskalusto ei pakollinen nykyään. Ainoastaan öljylämmitteisessä omakotitalossa 

sammutin on pakollinen. Ei kannata hankkia alle 6kg sammutinta. 

Nykyään on taas saatavilla vaahto- ja nestesammuttimia. Nestesammutin on parempi hankinta 

kotiin kuin jauhesammutin, koska se ei paakkuunnu ja on toimintavarmempi. 

Palovaroittimia pitää olla vähintään yksi joka kerroksessa ja alkavaa 60 m2 kohden. Suositus on 

asentaa palovaroitin kaikkiin makuuhuoneisiin. Palovaroittimen elinikä on noin 5-10 vuotta. 

Lopuksi vielä kunnan liikenneinsinööri Valtteri Partanen esittäytyi ja kertoi 

liikennemerkkiasioista. Valtteri oli kutsuttu paikalle vastaamaan asukkaan huoleen 

Sarapistontiellä pyöräilevien ihmisten reitin päätyvän portaisiin. Kun portaat katkaisevat reitin, 

pyöräilijät kiertävät taloyhtiön pihan kautta. 



Uuden tieliikennelain mukaan kunta on velvollinen ilmoittamaan liikennevirastolle 

liikennemerkkien paikat ja tiedot (uudet merkit). Vanhoja merkkejä on paljon eikä niistä aina 

ole kunnalla tietoa. Monesti tieto merkeistä saadaan palautekanavien kautta ja niitä 

kannattaakin siis käyttää ahkerasti. 

Moisionaukean ja Maakalan alueella tehdään ensimmäisenä uudet suunnitelmat 

liikennemerkkien uusimisesta. 

Sarapiston alue ei vielä ole työlistalla, mutta kaikkien alueiden liikennemerkit käydään läpi ja 

tullaan päivittämään aikanaan. 

Valokuituverkon verkon rakentamista valvotaan kunnan toimesta. Urakoitsijan vastuulle kuuluu 

yleisten alueiden siistiminen. Kun alue katselmoidaan valmistuneeksi, siitä alkaa kahden vuoden 

takuuaika. Sarapiston alueen kuituverkonrakennus on kuitattu valmistuneeksi. Kun lumet 

sulavat kunta käy valvomassa ja on urakoitsijaan yhteydessä. Myös alueen asukkaiden 

kannattaa laittaa palautekanavan kautta palautetta. 

 

1. Kokouksen avaus 

Yhdistyksemme puheenjohtaja Eero Ruotsila avasi kokouksen.  

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Eero Ruotsila, sihteeriksi Timo Oksjoki ja 

pöytäkirjantarkastajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoina toimimaan Antero Korhonen ja Reijo 

Ruhala. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Työjärjestys hyväksyttiin muutoksitta. 

5. Toimintakertomuksen hyväksyminen vuodelta 2023 

Puheenjohtaja kävi läpi toimintakertomuksen. (Liite 2) 

Anteron ehdotuksesta korjataan termi ”pururata” -> ”kuntorata”. Purua ei ole käytetty radan 

pintana vuosikymmeniin, joten termi päivitetään nykyaikaan. 

Toimintakertomus hyväksyttiin edellä mainitulla muutoksella. 

6. Tilinpäätös ja toiminnantarkastajan lausunto 

Puheenjohtaja luki toiminnantarkastajan lausunnon ja tilinpäätös oli nähtävillä. Tilinpäätös 

hyväksyttiin. 



7. Vastuuvapauden myöntäminen 

Yhdistyksen hallitukselle myönnettiin vastuuvapaus. 

8. Toimintasuunnitelma 2024 

Puheenjohtaja esitteli toimintasuunnitelman vuodelle 2024. (Liite 3) 

Antero otti esille, onko laitteiston kunnostustarpeita. 

Hankitaan peräkärryyn uusi pohjalevy (Ruhalat lupasivat selvittää tätä). 

Toimintasuunnitelma hyväksyttiin edellä mainitulla muutoksella. 

9. Taloussuunnitelma 2024 ja jäsenmaksu 

Puheenjohtaja esitteli taloussuunnitelman ja se hyväksyttiin. (Liite 4) Jäsenmaksu säilyy 

hallituksen esityksestä edelleen 5e/talous. 

10. Puheenjohtajan valinta 

Sarapiston ja Kuokkalan asukasyhdistyksen puheenjohtajana jatkaa Eero Ruotsila. 

11. Hallituksen jäsenten ja varajäsenten valinta 

Yhdistyksen hallituksessa jatkavat Teemu Varsamäki, Timo Oksjoki, Juuso Pekkala ja Aila Ruhala. 

Varajäseninä jatkavat Antero Korhonen, Jari Kiiski ja Jutta Haavikko. 

12. Toiminnantarkastajan ja varatoiminnantarkastajan valinta 

Toiminnantarkastajaksi valittiin Erkki Lehtomäki ja varalle Maarit Harsu. 

13. Soutuveneen osto 

Päätettiin ostaa vene. Eero Ruotsila valtuutettiin hoitamaan kauppakirjan tekeminen Mattilan 

nuorisoseuran edustajan kanssa. 

Vene on Jaranlahdella paikalla numero 9. 

14. Muut mahdolliset asiat 

Vanhan kiertopalkintopokaalin tulevaisuus 

Katso alla. 

Illanvietto Mäyriän saunan sijasta Haljastennokalla tai retki 

Mäyriän sauna on käyttökiellossa, joten siellä saunaillan järjestäminen ei onnistu. 

Antero ehdotti jonkin tapahtuman järjestämistä alueen asukkaille. 

Aila ehdotti museoraitin sisäpihaa paikaksi. Tämä sai kannatusta. Esimerkiksi kesäolympialaiset 

voisi olla ohjelmassa (pokaali?). Koeajomahdollisuus yhdistyksen ”uudella” veneellä olisi myös 

mahdollista. 

Kesällä ihmiset lomailevat, joten ehdotus ajankohdaksi elokuu. 



Kierrätyspöntöt Salen pihalle/vaihe 

Tällä tietoa kierrätyspistettä ei ole tulossa, koska kierrätyspisteiden määrä on päinvastoin 

vähenemässä. Yhdistys seuraa kuitenkin tilanteen edistymistä. Tähän ei mitään uutta päivitystä. 

Kierrätyspäivä 

Valtakunnallinen kierrätyspäivä. Tähän osallistumista voitaisiin ajaa kunnan 

”yhdistysyhteyshenkilön” Anu Nevalaisen kautta. 

Valokuituverkon rakentaminen 

Valokuituverkko on rakennettu ja näyttäisi että asukkaat ovat joukoin siihen liittyneet. 

Yhdistys seuraa vielä jälkien siivoamista. 

 

15. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:45. 

 

 

Vakuudeksi 

 

________________________    _________________________ 

pj. Eero Ruotsila     siht. Timo Oksjoki 

 

Pöytäkirjan oikeaksi todistavat 

 

_________________________   __________________________ 

Antero Korhonen     Reijo Ruhala 


